
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 10

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 21 Diciembre 2022

Hora inicio/fin: 19:30 / 20:00

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. José Luís López Ibáñez
D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  

Dª. Verónica Ruíz Escrig
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Casto Moya Macias
Dª. Irene Gómez Santos
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PSOE)
Concejal (P Popular)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera
 

EXCUSA AUSENCIA (*)

Vicepresidenta (Compromís) (*)
Vocal (Alcaldía) (*)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PSOE)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AMPA Ceip Vicente Artero

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 28 DE NOVIEMBRE DE 2022

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 28 de 
Noviembre de 2022, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr Presidente no indica ningún asunto a comentar

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.
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Por parte de la Secretaria, se procede a la lectura de aquellas propuestas que se 
han contestado desde los diferentes Negociados. 

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, solicita que los 
contenedores de basura situados en la  calle  Chopo,  esquina con calle  Algarrobo sean 
trasladados  donde  están  los  anclajes  en  la  calle  Almendro  (UE-36,  ya  ejecutada), 
aprovechando que están los anclajes y que y que no hay vecinos en la acera donde no 
pueda molestar olores y ruidos de recogida de basura.

Informa que hay un bache en la  Carretera Alcora,  exactamente  en la  rotonda 
dirección UJI y Cuadra Morterás.

Reitera la reposición de árboles, tanto en la Cuadra de la Salera y en la nueva UE-
36.

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, 
informa que es espejo de la Ctra. Alcora ya está arreglado.

Reitera que el aire acondicionado del centro cívico, el de la primera planta todavía 
gotea y no han pasado arreglarlo. Al mismo tiempo vuelve a solicitar que tienen que venir 
los técnicos municipales a cambiar de modo (de aire frio a caliente) el aire acondicionado 
del centro médico.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, reitera la 
petición de que se continúe con el asfaltado de la zona de contenedores en la entrada de 
la Urbanización.

Reitera la petición de pintura de la caseta de madera y los bancos.

Pregunta  si  se  ha  recibido  alguna  contestación  por  parte  de  la  Confederación 
Hidrográfica del Júcar en relación a la limpieza del Barranco Almela.

Reitera la petición de instalar aparatos de gimnasia en la plaza de la urbanización.

Indica que hay siempre tres contenedores de basura y que uno de ellos, después 
de vaciarlo siempre lo dejan al revés, para que no se pueda hacer uso de él, no entiende 
este gesto y solicita que lo dejen igual que los otros dos. Al mismo tiempo solicita que 
cuando  hagan  la  recogida  de  basura  limpien  también  la  zona  de  alrededor  de  los 
contenedores.

Reitera la petición de podar las moreras

El Sr.  Francisco Martínez,  representante de la AVV. San José Obrero,  Ctra. 
Alcora y Adyacentes, reitera la petición de que se revise el cable de color verde que está 
en la carretera en la Cuadra la Torta, parece ser que sea de Iberdrola.

En la Plaza del Grupo Reyes se solicita que se sustituya o se cambie la red en la  
zona de los columpios, ya que está rota.

Comenta que la rampa de acceso al centro de Salud está muy inclinada con la 
dificultad que ello conlleva, sobre todo para las sillas de ruedas.
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En el Centro Escolar de Benadresa, hay una parada de autobús y justo al lado hay 
una rampa de acceso, se solicita que dicha rampa esté en mejores condiciones, dado que 
hay una niña que acude al colegio en autobús y le dificulta el acceso al colegio, por el 
estado en la que se encuentra.

En la calle Pintor Goya, hay una trapa que en el último episodio de lluvias salía 
agua, se solicitó a través del SMC que fuera revisada y todavía no han contestado, el 
número de incidencia es 22020154.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y 
adyacentes, informa que ya se han puesto los dispersores en la la Plaza del Roser (Antes 
Plaza Jaime Ribes), pero en la zona de las viviendas no han semillado.

Solicita la instalación de una fuente en el Camino Collet, frente a la nave industrial 
Comerco.

Informa  que  en  la  Avda.  Alfonso  XXII,  esquina  con  calle  Venezuela,  hay  un 
contenedor, en el que ha desaparecido parte del cepo que lo sujeta.

En el Camino Collet, hay unas escaleras, detrás del campo de deportes, hay unas 
escaleras con dos pasamanos, de esas dos, han quitado el pasamanos de la izquierda 
(subiendo las escaleras).

La red del campo de deportes hay que sustituirla ya que tiene muchos agujeros o 
cambiarla por una nueva.

Informa que el semáforo nuevo de la Ctra. Borriol, esquina con calle María Teresa 
de Calcuta, lleva un mes instalado y todavía no se ha puesto en marcha.

En la Carretera Borriol, esquina con calle General Marina, se ha retirado un poste, 
por lo que se solicita que se ponga una baldosa para que la acera quede de igual forma 
que el resto, al igual pasa con otro poste retirado en calle General Marina esquina con 
Calle Colombia.

En el Paseo Morella número 6 (frente entrada al Mercadona) había un árbol que 
las raíces levantaban las baldosas de la acera,  por lo  que quitaron el  árbol,  ahora ha 
quedado la jardinera muy grande, se solicita que se tape y se ponga baldosas

En la Cuarta de Dalt, en la zona del Hospital La Magdalena hay varios baches 
peligrosos, que se deberían reparar.

Reitera la petición de instalar el cartel informativo sobre senderos en la entrada 
del Hospital La Magdalena, ya que el existente no se ve nada.

Y no habiendo mas asuntos que tratar,  se levanta la sesión, siendo las veinte 
horas, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria de 
la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 10

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 21 de Decembre de 2022

Hora inicie/fi: 19:30 / 20:00

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres asistents:

D. José Luís López Ibáñez
D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  embre  s ausents:  

Dª. Verónica Ruíz Escrig
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Casto Moya Macias
Dª. Irene Gómez Santos
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PSOE)
Concejal (P Popular)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera
 

EXCUSA ABSENCIA (*)

Vicepresidenta (Compromís) (*)
Vocal (Alcaldía) (*)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PSOE)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AMPA Ceip Vicente Artero

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit: 

 1r.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST CELEBRADA 
EL 28 DE NOVEMBRE DE 2022

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 28 de Novembre 
de 2022, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr President no indica cap assumpte a comentar

3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.
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Per part de la Secretària, es procedeix a la lectura d'aquelles propostes que s'han 
contestat des dels diferents Negociats. 

4t.- PRECS I PREGUNTES.

El  Sr.  José  Vte.  Álvarez,  representant  de  l'AV  El  Saboner,  sol·licita  que  els 
contenidors  de  fem  situats  al  carrer  Xop,  cantonada  amb  carrer  Garrofera  siguen 
traslladats on estan els ancoratges al carrer Ametler (UE-36, ja executada), aprofitant que 
estan els ancoratges i que i que no hi ha veïns en la vorera on no puga molestar olors i  
sorolls de recollida de fem.

Informa que hi ha un sot en la Carretera l'Alcora, exactament en la rotonda direcció 
UJI i Quadra Morterás.

Reitera la reposició d'arbres, tant en la Quadra de la *Salera i en la nova UE-36.

El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l'AV Grup Reis i Ctra. l'Alcora, informa 
que és espill de la Ctra. l'Alcora ja està arreglat.

Reitera que l'aire condicionat del centre cívic, el de la primera planta encara degota 
i no han passat arreglar-lo. Al mateix temps torna a sol·licitar que han de vindre els tècnics 
municipals  a  canviar  de manera (d'aire  va  fregir  a  calent)  l'aire  condicionat  del  centre 
mèdic.

La  Sra.  Concepción  Guillamón,  representant  de  l'AV  La  Joquera,  reitera  la 
petició  que  es  continue  amb  l'asfaltat  de  la  zona  de  contenidors  en  l'entrada  de  la 
Urbanització.

Reitera la petició de pintura de la caseta de fusta i els bancs.

Pregunta si s'ha rebut alguna contestació per part de la Confederació Hidrogràfica 
del Xúquer en relació a la neteja del Barranc Almela.

Reitera la petició d'instal·lar aparells de gimnàstica en la plaça de la urbanització.

Indica que hi ha sempre tres contenidors de fem i que un d'ells, després de buidar-
ho sempre ho deixen a l'inrevés, perquè no es puga fer ús d'ell, no entén aquest gest i 
sol·licita que el deixen igual que els altres dos. Al mateix temps sol·licita que quan facen la 
recollida de fem netegen també la zona d'al voltant dels contenidors.

Reitera la petició de podar les moreres

El Sr. Francisco Martínez, representant de l'AV. San José Obrer, Ctra. l'Alcora i 
Adjacents, reitera la petició que es revise el cable de color verd que està en la carretera 
en la Quadra la Coca, sembla ser que siga d'Iberdrola.

En la Plaça del Grup Reis se sol·licita que se substituïsca o es canvie la xarxa en la 
zona dels gronxadors, ja que està trencada.

Comenta  que  la  rampa  d'accés  al  centre  de  Salut  està  molt  inclinada  amb  la 
dificultat que això comporta, sobretot per a les cadires de rodes.
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En el Centre Escolar de Benadresa, hi ha una parada d'autobús i just al costat hi ha 
una rampa d'accés, se sol·licita que aquesta rampa estiga en millors condicions, atés que 
hi ha una xiqueta que acudeix al col·legi amb autobús i li dificulta l'accés al col·legi, per 
l'estat en la qual es troba.

Al carrer Pintor Goya, hi ha una trapa que en l'últim episodi de pluges eixia aigua, 
es va sol·licitar a través del SMC que fora revisada i encara no han contestat, el número 
d'incidència és 22020154.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AV  Grup  Roser,  Ctra  Borriol  i 
adjacents, informa que ja s'han posat els dispersors en la la Plaça del Roser (Antes Plaza 
Jaime Ribes), però en la zona dels habitatges no han semillado.

Sol·licita  la  instal·lació  d'una  font  en el  Camí  Collet,  enfront  de  la  nau  industrial 
Comerco.

Informa  que  en  l'Av.  Alfons  XXII,  cantonada  amb  carrer  Veneçuela,  hi  ha  un 
contenidor, en el qual ha desaparegut part del cep que el subjecta.

En el Camí Collet, hi ha unes escales, darrere del camp d'esports, hi ha unes escales 
amb dos passamans, d'aqueixes dues, han llevat el passamans de l'esquerra (pujant les 
escales).

La xarxa del camp d'esports cal substituir-la ja que té molts forats o canviar-la per 
una nova.

Informa que el semàfor nou de la Ctra. Borriol, cantonada amb carrer María Teresa 
de Calcuta, porta un mes instal·lat i encara no s'ha posat en marxa.

En la Carretera Borriol, cantonada amb carrer General Marí, s'ha retirat un pal, per la 
qual cosa se sol·licita que es pose una rajola perquè la vorera quede d'igual forma que la 
resta, a l'igual passa amb un altre pal retirat en carrer General Marí cantonada amb Carrer 
Colòmbia.

En el Passeig Morella número 6 (front entrat al Mercadona) hi havia un arbre que les 
arrels alçaven les rajoles de la vorera, per la qual cosa van llevar l'arbre, ara ha quedat la 
jardinera molt gran, se sol·licita que es tape i es pose rajoles

En la Quarta de Dalt,  en la zona de l'Hospital  La Magdalena hi  ha diversos sots 
perillosos, que s'haurien de reparar.

Reitera  la  petició  d'instal·lar  el  cartell  informatiu  sobre  senderes  en  l'entrada  de 
l'Hospital La Magdalena, ja que l'existent no es veu res.

I  no  havent-hi  mes  assumptes  que  tractar,  s'alça  la  sessió,  sent  les  vint  hores, 
estenent-se d'ella la present acta, que signen el President i la Secretària de la Junta, en el 
lloc i data al principi expressats.
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